

《单词百科:hypothyroidism是什么意思?hypothyroidism怎么发音?hypothyroidism的解释和用法》

英语单词hypothyroidism是什么意思?hypothyroidism怎么读?hypothyroidism怎么发音?简答网为您整理了hypothyroidism的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



hypothyroidism怎么读

hypothyroidism的读音:[, haɪpəʊ ' θaɪrɔɪdɪzəm]

hypothyroidism的意思

1、n.甲状腺机能减退;

hypothyroidism的反义词

1、hyperthyroidism n.甲状腺机能亢进;

hypothyroidism的双语例句

1、Patients with central sleep apnea syndrome, hypothyroidism and acromegaly, etc.

排除中枢性睡眠呼吸暂停综合征、甲状腺功能低下、端肥大症等患者。

2、Iodine deficiency disorders will lead to goiter hypothyroidism, mental retardation, cretinism, and so on.

碘缺乏将导致甲状腺肿、克汀病等疾病的发生。

3、There is an enhanced corticosteroid effect in patients with hypothyroidism and in those with cirrhosis.

有一种改进类皮质激素作用,在那些身患甲状腺低下和肝硬化的病人。

4、Snoring can also be a symptom of diabetes or hypothyroidism.

打鼾可能是糖尿病或甲状腺机能减退的症状。

5、To explore the morbidity Congenital hypothyroidism (CH) and phenylketonuria (PKU) among newborn in Heze city.

了解菏泽市新生儿甲状腺功能低下症 (CH) 与苯丙酮尿症 (PKU) 发病率。

6、Objective To discuss the diagnosis and management of pituitary hyperplasia due to primary hypothyroidism.

目的探讨原发性甲状腺功能减退性垂体增生的诊断和处理。

7、Methods: Retrospective study on hypothyroidism in the hospital.

方法: 甲状腺机能减退症住院率用回顾性调查方法。

8、Too little production denotes hypothyroidism, due to which activities of the body slow down.

激素分泌过少提示甲状腺机能减退症, 由此导致机体活动减弱。

9、The risk factors responsible for hypothyroidism were not evident from the statistical analysis of these cases.

甲状腺功能减退的相应风险因素在这些病例的统计学分析中并不明显。

10、The cause of these changes was subsequently found to be hypothyroidism.

最终发现这些改变的原因是甲状腺功能减退.

11、Objective To investigate the relationships between serum homocysteine (Hcy) in hypothyroidism with coronary heart disease (CHD).

目的探讨甲状腺功能减退 (简称甲减)患者血清同型半胱氨酸 (Hcy) 水平及其与并发冠心病(CHD) 的关系.

12、It is not clear how subclinical hypothyroidism, where there is normal thyroxine, impairs fetal brain development.

妊娠期亚临床甲减影响后代智力发育的确切机制尚不清楚.

13、Method: Uses the palpation inspection and the B ultra inspection identical crowds hypothyroidism situation.

方法: 采用触诊检查与B超检查同一个人群的甲状腺肿大情况.

14、Objective : To investigate the necessities and feasibility of surgical treatment of thyroid diseases complicated with hypothyroidism.

目的: 探讨伴有甲状腺功能减退症(甲减)的甲状腺疾病采用外科手段干预治疗的必要性和可能性.

15、The relationship between subclinical hypothyroidism and cardiovascular mortality was assessed by logistic regression.

通过logistic回归分析发现亚临床甲状腺功能减退与心血管疾病死亡率有相关性.

16、Objective: The analysis contrasts the child hypothyroidism palpation inspection and the B ultra inspection accuracy.

目的: 分析对比儿童甲状腺肿大触诊检查与B超检查的准确性.

17、Hypothyroidism is an endocrine disease characterized by a lower thyroid hormone level.

甲状腺功能减退症是以低甲状腺激素血症为特点的内分泌疾病.

以上是简答网为您整理的hypothyroidism怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助. 查看更多关于hypothyroidism的用法、hypothyroidism的释义、hypothyroidism的

相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/hypothyroidism>

